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ZAPISNIK SA VANREDNE SJEDNICE SKUPŠTINE ACED-a  

ODRŽANE 10. JUNA 2020.GODINE 
 

 

Dana 10. juna, 2020. godine, u prostorijama Hotela Jelena u Banja Luci, sa početkom u 
12.00 časova sazvana je vanredna sjednica Skupštine ACED-a u sastavu: 

 Zoran Mićić, predsjednik Skupštine, 

 Verica Kelava, član Skupštine, 

 Duško Vučić, član Skupštine, 

 Zoran Dobraš, član Skupštine, 

 Dalibor Ritan, član Skupštine, 

 Suad Zahirović, počasni član Skupštine. 
 
U svojstvu savjetnika za pravna pitanja, Skupštini je, na poziv Predsjednika skupštine, 
prisustvovao advokat Rade Ćulibrk. 

Na osnovu telefonske informacije o poslovnom zauzeću koju je član skupštine Dalibor Ritan 
dao Predsjedniku skupštine u vrijeme planiranog početka sjednice, članovi skupštine su se 
usaglasili da se početak sjednice odloži za 20 minuta u očekivanju prisustva g. Ritana. 
 
Sjednica je počela u 12.20 časova utvrđivanjem kvoruma i prisustva na sjednici.  
Sjednici su prisustvovali članovi Skupštine u sastavu: 

 Zoran Mićić, predsjednik Skupštine, 

 Verica Kelava, član Skupštine, 

 Duško Vučić, član Skupštine, 

 Zoran Dobraš, član Skupštine, 

 Suad Zahirović, počasni član Skupštine. 
 
Odsutan: Dalibor Ritan, član skupštine. 
 

Sa prisutnih 5 od ukupno 6 članova Skupštine, Predsjednik skupštine konstatuje da postoji 
kvorum za održavanje vanredne sjednice i otvara vanrednu sjednicu Skupštine udruženja. 

Prije uvodnog izlaganja član Skupštine Duško Vučić je izrazio želju da ovaj sastanak ne bude 
sjednica Skupštine već druženje prijatelja ACED-a na kojem ćemo pričati o problemima. 

Predsjednik skupštine je podsjetio da je, po statutu Udruženja, članovima Skupštine dostavio 
poziv za vanrednu sjednicu i da Skupština zasjeda kao što je predviđeno. 

Član Skupštine Suad Zahirović je naglasio da je dobio zvaničan poziv na vanrednu sjednicu 
sa prijedlogom dnevnog reda i da je iz tog razloga prisutan. Član skupštine Verica Kelava je 
potvrdila navode. 

Član Skupštine Duško Vučić je izjavio da će napustiti ovaj skup ukoliko se bude kvalifikovao 
kao sjednica Skupštine. 
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Član Skupštine Zoran Dobraš je zamolio Duška Vučića da ne napušta sjednicu koja je 
sazvana i sastala se zbog veoma ozbiljne situacije i naglasio da Skupština ima kvorum za 
donošenje odluka. Duško Vučić nije napustio sjednicu. 

Na prijedlog Predsjednika skupštine, članovi Skupštine su saglasni da Verica Kelava vodi 
zapisnik Skupštine. Skupština jednoglasno donosi sledeći: 

 

Z A K LJ U Č A K 

Za zapisničara na sjednici određuje se Verica Kelava, član 

Član Skupštine Duško Vučić je izrazio želju da se prije početka rada Skupštine potvrdi 
članstvo svih članova Skupštine jer se ne slaže sa učešćem pojedinih članova.  

Na tu inicijativu Predsjednik skupštine je prisutne članove obavjestio da je uvidom u 
materijale Skupštine došao do saznanja da zapisnici redovnih sjednica Skupštine iz 2018. i 
2019. godine sadrže infomacije i odluke koje nisu vjerodostojne i koje bi želio da članovi 
Skupštine verifikuju. Nakon toga je podjelio kopije zapisnika sa pomenutih sjednica 
prisutnima i tražio verifikaciju članova Skupštine o spornim zapisnicima.  

G. Vučić traži pauzu da pozove na sjednicu svog advokata kako bi pomogao u utvrđivanju 
članova Skupštine. Predsjednik skupštine odobrava pauzu od 5 minuta. Nakon 5 minuta član 
Skupštine Duško Vučić se vraća u salu i sjednica se nastavlja. 

Nakon kratke diskusije Skupština je ustanovila da je po spornom zapisniku iz 2018 godine, 
član Skupštine Zoran Dobraš zamjenjen novim članom skupštine Goranom Biserčićem, a na 
osnovu pismenog zahtjeva g. Dobraša.  

Član skupštine Zoran Dobraš je izjavio da jeste potpisao pomenuti zahtjev za istupanje iz 
Skupštine ACED-a na sastanku sa g. Vučićem u februaru 2020. godine sa obrazloženjem 
koje je dobio od g. Vučića da je to molba Predsjednika skupštine.  Nije imao saznanje da je 
zahtjev datiran na 2. 6. 2017. godine i da je u službi krivotvorenja zapisnika iz 2018. i 2019. 
godine.  

Predsjednik skupštine se izjasnio da nema informacije o tom događaju, osim onoga što je 
spoznao uvidom u dokumentaciju. Ovom prilikom g. Dobraš je izjavio da povlači zahtjev jer je 
bio doveden u zabludu, a i da nije održana sjednica Skupštine koja je isti razmatrala i 
usvojila.  

Član Skupštine Verica Kelava je potvrdila da se te sjednice nisu mogle desiti jer je po njenoj 
evidenciji tih dana bila službeno na terenu što se može utvrditi uvidom u ACED-ovu 
evidenciju putnih naloga i računa. 

Predsjednik skupštine je takođe naveo da dotičnog gospodina Gorana Biserčića nije vidio niti 
upoznao, a da u zapisniku sa sjednice 2018. godine stoji navod da ga je lično upoznao sa 
radom ACED-a i predložio za članstvo u Skupštini kao i da je bio sa njim na sjednici 2019. 
godine.  

Na upit Predsjednika skupštine da li je on bio na pomenutim sjednicama Skupštine 2018. i 
2019. godine jer je potpisao zapisnike, član skupštine Duško Vučić je izjavio da ne želi da se 
izjasni i da je sve ovo farsa.  

Član skupštine Zoran Dobraš je izjavio da su ovi zapisnici neosporno fabrikovani sa nekim 
ciljem. 
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Zbog osnovane sumnje u vjerodostojnost informacija i odluka sadržanih u zapisnicima sa 
sjednica 2018. i 2019. godine, Predsjednik skupštine je dao  Skupštini na glasanje da potvrde 
tačnost informacija i verifikuju zapisnike i odluke sa spornih sjednica. 

Nakon obavljenog glasanja o valdinosti zapisnika i odluka spornih sjednica sa 4 glasa protiv i 
jednim suzdržanim glasom Skupština donosi sledeći: 

 

Z A K LJ U Č A K 

Odbacuju se svi Zapisnici sa sjedica skupštine ACED-a za 2018. i 2019. godinu, jer je iste 
napisao izvršni direktor Duško Vučić i jer isti ne sadrže tačne informacije i odluke. 

Duško Vučić konstatuje da je bio suzdržan jer su zapisnici potpisani od strane predsjednika 
skupštine. 

Nakon odbacivanja zapisnika sa Skupštine gdje je izvršena navodna smjena članova 
Skupštine, članovi Skupštine konstatuju da su članovi Skupštine udruženja: 

 Zoran Mićić, predsjednik Skupštine, 

 Verica Kelava, član Skupštine, 

 Duško Vučić, član Skupštine, 

 Zoran Dobraš, član Skupštine, 

 Dalibor Ritan, član Skupštine, 

 Suad Zahirović, počasni član Skupštine. 

Sjednici skupštine nije prisutan Dalibor Ritan. 

Nakon verifikacije članstva u Skupštini, Predsjednik skupštine daje na usvajanje pozivom 
predloženi dnevni red: 

Dnevni red: 

1. Upoznavanje članova Skupštine sa nepredviđenim teškoćama u radu, poremećaju 
međuljudskih odnosa u organizaciji i drugim okolnostima kojima je ugrožen rad i vitalni 
interes Udruženja;  
 

2. Razno. 
 

Dnevni red je usvojen. 

 

Nakon usvajanja dnevnog reda vanredne Skupštine, Predsjednik skupštine izvještava 
Skupštinu o razlozima sazivanja vanredne sjednice, odnosno nalazima do kojih je došao 
uvidom u programsku i finansijsku dokumentaciju ACED-a tokom maja 2020. godine.  

 

AD1. Upoznavanje članova Skupštine sa nepredviđenim teškoćama u radu, 
poremećaju međuljudskih odnosa u organizaciji i drugim okolnostima kojima je 
ugrožen rad i vitalni interes Udruženja; 
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Predsjednik skupštine se osvrće na rad i povjerenje koje je imao u Izvršnog direktora ACED-
a, Duška Vučića u obavljanje funkcije za dobrobit organizacije i njenih korisnika i konstatuje 
da jeste potpisao sporne zapisnike sa sjednica 2018. i 2019. godine u punom povjerenju da 
zapisnici sadrže validne informacije za koje je Skupština sada utvrdila da su netačne. Na 
osnovu uvida u programsku i finansijsku dokumentaciju ACED-a, Predsjednik skupštine 
upoznaje članove o nalazima za koje smatra da predstavljaju zloupotrebu položaja od strane 
Izvršnog direktora ACED-a Duška Vučića a koja uključuju: 

 

1. Otvorena dugovanja po osnovu knjigovodstvenih kartica i pomoćne evidencije na ime 
pozajmice, avansa i uplata na vlastiti žiro račun u ukupnom iznosu od 122,298,71 KM;  

2. NETO isplate po osnovu neodobrenih ugovora o radu i autorskom djelu za period januar 
2017 – maj 2020. godine u ukupnom iznosu od 100.297,92 KM; 

3. Neovlaštena kupovina vozila i dodatne opreme u ukupnom iznosu od 82.348,09 KM; 
4. Neodobrena zaduženja i plaćanja u ukupnom iznosu od 53.860,39 KM. 

 

Nalazi sa tabelarnim prikazom u iznosu od 358.805,11 KM prezentovani su svim članovima 
skupštine i dati na raspravu (tabelarni prikaz u prilogu zapisnika). 

Na pitanje Predsjednika skupštine članu Dušku Vučiću da kao Izvršni direktor ACED-a 
pojasni sve navode g. Vučić izjavljuje da nije siguran da su svi iznosi tačni.  

U daljnjem izlaganju  g. Vučić prezentuje način na koji je kupljen prostor u kojem je smješten 
ACED i pojašnjava da to „što se on pomogao sa ACED-ovim sredstvima“ u iznosu od 43.200 
KM i 30.000 KM, kako bi stekao uslove za privatni kredit od 237.000 predstavlja isti princip.  

Član skupštine Suad Zahirović je tokom diskusije komentarisao da odluke koje Skupština ili 
izvršni organi transparentno donesu, a koje u konačnici imaju dobrobit za organizaciju, 
zaposlene ili korisnike, ni u kom slučaju nisu iste, odnosno da se ne mogu poistovjetiti, sa 
pojedinačnim odlukama o upotrebi sredstava za ostvarivanje vlastite koristi. 

U nastavku diskusije g. Vučić izjavljuje da je „krvario za ACED 13 godina“ i da je kroz 
kupovinu stana u Beogradu „svom sinu želio obezbijediti prozor u svijet“.  Dalje, navodi niz 
isključivo ličnih razloga kojima se vodio pri donošenju ovih odluka kao npr. da ostvarene 
avanse pretvorene u pozajmicu nije koristio u lične svrhe već je pomagao familiji koja živi u 
Grčkoj, da je ACED u ranijem periodu razmatrao otvaranje kancelarije u Beogradu pa je time 
vidio mogućnost da kupi stan i sl.   

Na upit Predsjednika skupštine da li je saglasan da su navodi  pod tačkom  broj 1. tabelarnog 
prikaza (Otvorena dugovanja po osnovu knjigovodstvenih kartica i pomoćne evidencije na 
ime pozajmice, avansa i uplata na vlastiti žiro račun u ukupnom iznosu od 122,298,71 KM) 
tačni i da su nastali njegovim odlukama, odgovara da jesu njegove odluke, ali da nije siguran 
da se radi baš o tim iznosima. Na upit Predsjednika skupštine da li je imao odobrenje ili da li 
je nekoga konsultovao za takvu upotrebu ACED-ovih sredstava g. Vučić je odgovorio da nije 
ništa zvanično dokumentovao. Na upit je li bilo nezvanično g. Vučić je odgovorio: „tebe 
nisam“. 

Nakon detaljne prezentacije Predsjednika skupštine pod tačkom 2. tabelarnog prikaza 
(NETO isplate po osnovu neodobrenih ugovora o radu i autorskom djelu za period januar 
2017 – maj 2020. godine u ukupnom iznosu od 100.297,92 KM) g. Vučić je zamoljen da izloži 
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razloge za donošenje ovakvih odluka kao i da prezentuje ko su lica koja se pojavljuju kao 
korisnici ugovora kao i poslove koje su ta lica obavljala u ACED-u obzirom da ih zaposlene 
osobe u ACED-u nisu imale priliku nikad upoznati niti zateći u radnim prostorijama ACED-a. 

U obrazloženju razloga zbog kojih je donio odluke o zapošljavanju i angažovanju lica 
navedenih u tabeli dostavljenoj članovima Skupštine, g. Vučić navodi da je ACED u vrijeme 
realizacije ugovora posjedovao određen višak sredstava koje je u dogovoru sa g. Mićićem na 
taj način odlučio utrošiti. Komentarišući ovu konstataciju g. Mićić je upitao g.Vučića „želiš da 
kažeš da sam ja znao za angažovanje ovih osoba u vrijeme kada su svi zaposleni u ACED-u, 
zbog vrlo teške finansijske situacije u kojoj se organizacija tada nalazila uključujući i mene bili 
angažovani na pola plate, i da sam znao da je tvoja supruga bila zaposlena u ACED-u 13 
mjeseci sa punom platom?“, g. Vučić odgovorio „jesi, rekao si mi riješi to“.  

U nastavku diskusije g. Mićić je pitao g. Vučića „kako je moguće da je tvoj kum Goran 
Biserčić, koga ne poznajem, kroz ugovore o autorskom djelu tokom spomenutog perioda 
dobio neto isplatu od 17.215,46 KM uključujući i posljednju isplatu u februaru ove godine sa 
projekta koji vodim i za koji odobravam sva sredstva? Isti g. Biserčić koji je naveden u 
neverifikovanim Skupštinskim zapisnicima kao novi član skupštine ACED-a“. G. Mićić je dalje 
konstatovao za zapisnik da je on program menadžer programske oblasti i jedini ovlašten da 
angažuje ljude na projektnim aktivnostima. Na upit je g. Vučić odgovorio da i on ima pravo da 
upravlja sredstvima Evropskih projekata.  

Na upit g. Dobraša da li se radi o realnim ugovorima gdje je projektni zadatak izvršen g. 
Vučić je odgovorio „djelimično“. 

Na pitanje Predsjednika skupštine upućeno g. Vučiću da li su nalazi iz tabele tačke 2. tačni i 
da potvrđuje da su ugovori licima navedenim u tabeli realizovani u navedenom periodu g. 
Vućić je odgovorio potvrdno. 

Nakon prezentacije navoda pod tačkom 3. tabelarnog prikaza (Neovlaštena kupovina vozila i 
dodatne opreme u ukupnom iznosu od 82.348,09 KM) koji uključuju kupovinu vozila 
sredstvima organizacije za isključivo lične potrebe i upita iz kog razloga niko od članova 
Skupštine i zaposlenih u ACED-u nema informaciju da je g. Vučić kupio auto u oktobru 2018. 
godine, g. Vučić je izjavio da mu je bio potreban auto za poslovne sastanke kojima je 
prisustvovao, a da ACED već ima auto koji koristi g. Mićić.  

Na taj odgovor g. Mićić je upoznao članove Skupštine da ACED ima službeno vozilo koje je 
potpuno transparentno kupljeno u okviru projekta u kom je donator odobrio namjenska 
sredstva za kupovinu auta, ne samo za ACED već i za ostale tri partnerske organizacije. Sa 
druge strane, za službeno vozilo koje je izvršni direktor kupio bez odobrenja u oktobru 2018. 
godine se saznalo u martu 2020. godine uvidom Predsjednika skupštine u finansijsku 
dokumentaciju ACED-a. U tom vremenu direktor nije našao za shodno nikoga da obavjesti o 
kupovini vozila. 

Na upit Verice Kelava sa kojeg projekta je ACED kupio auto za 74.000 KM g. Vučić je 
odgovorio iz 10-ke (administrativni troškovi organizacije) projekta YEDI. G. Mićić je 
konstatovao da on vodi taj projekat i da u njemu ne postoji mogućnost kupovine auta. 

Na konstataciju da je g. Vučiću trebalo auto za poslovna putovanja, g. Mićić je članovima 
Skupštine dao na uvid tabele putnih naloga Izvršnog direktora za godine 2019. i 2020. u 
kojima je očigledno da je veći dio putovanja u tom periodu g. Vučić naplaćivao kroz upotrebu 
privatnog vozila, gdje je g. Vučić  sam sebi odobravao upotrebu privatnog vozila zbog 
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zauzeća službenih vozila. Sa druge strane, službeno vozilo je korišteno kroz putne naloge za 
Grčku, Austriju i destinacije koje nisu vezane za poslovna putovanja. G. Mićić je tražio 
objašnjenje za službena putovanja u Grčku, naplaćena sredstvima ACED-a kao i razlog 
kupovine krovnog nosača i nosača za skije koji su takođe plaćeni sredstvima udruženja. G. 
Vučić je odgovorio da je ovo sve farsa da se on diskredituje.      

Nakon kraće rasprave Predsjednik skupštine je tražio da se g. Vučić izjasni o istinitosti 
navoda i da li je za kupovinu vozila dobio odobrenje. G. Vučić je odgovorio da nije imao 
zvanično odobrenje napismeno. Na upit je li imao usmeno odobrenje i od kojeg člana 
Skupštine g. Vučić je rekao da nije od nikoga od prisutnih, ali da se konsultovao sa g. 
Ritanom oko kupovine vozila. 

U okviru rasprave pod tačkom 4. tabelarnog prikaza (Neodobrena zaduženja i plaćanja u 
ukupnom iznosu od 53.860,39 KM) g. Vučić je, od strane Predsjednika skupštine, upitan da 
obrazloži kupovinu klima uređaja, televizora, tableta, mobilnog telefona koji su kupljeni 
sredstvima ACED-a, a nisu uvedeni u inventar. Na upit je g. Vučić odgovorio da „Zoran misli 
da ako on ljepo napiše projekat da će on i proći“ te da nešto treba da se da za odobrenje 
projekata. Na taj odgovor g. Mićić traži objašnjenje nalaza troškova reprezentacije izvršnog 
direktora u procjenjenom iznosu od 13.000 KM. G. Vučić, na upit, komentariše da iznos nije 
tačan i da je on izračunao oko 10.000 KM. Predsjednik skupštine prolazi kroz pojedinačne 
račune plaćene od strane ACED-a na konto reprezentacije i pita g. Vučića iz kog razloga je 
ACED po samo jednom računu platio alkohol u iznosu preko 800 KM na šta je g. Vučić 
odgovorio „zar misliš da sam ja to sve sam popio“. 

U daljnjoj raspravi Predsjednik skupštine je tražio objašnjenje uplate od 31,500 KM firmi 
Primaprom na ime usluga štampanja 2000 brošura i 1500 setova za treninge koji nisu 
predviđeni projektom. G. Vučić je odgovorio da je to za projekat koji se očekuje da bude 
finansiran od strane kabineta Predsjednika RS. Na upit g. Mićića da li su sredstva sa tog 
projekta uplaćena na ACED-ov račun g. Vučić je odgovorio da koliko on zna još uvijek nisu. 
G. Mićić je izrazio sumnju u tu transakciju jer i veliki EU projekti nemaju toliko korisnika te da 
se to mora provjeriti.  

Nakon kraće rasprave koja nedvosmisleno ukazuje na primjere zloupotrebe službenog 
položaja, Predsjednik skupštine je zamolio g. Ćulibrka, advokata iz Banja Luke, koji je 
angažovan od strane Predsjednika skupštine da kao pravni savjetnik, sa stanovišta struke, 
da kvalifikaciju djela koja su konstatovana u dosadašnjoj raspravi.  

G. Ćulibrk je konstatovao da je po statutu Udruženja kao normativnom aktu, Izvršni direktor  
lice ovlašteno za predstavljanje i zastupanje i odgovorno za zakonitost rada Udruženja. 
Takođe, prema statutu direktor može da raspolaže sredstvima do iznosa od 10.000 KM i to 
samo za poslove koji su u okviru djelokruga ACED-a. Ukoliko poslovi nisu iz djelokruga 
ACED-a, Izvršni direktor nema pravo da potroši niti jednu marku. U daljnjem osvrtu g. Ćulibrk 
je naglasio da prema prikazanom postoje materijalni dokazi koji ukazuju na postojanje 
osnovane sumnje da je direktor izvršio zloupotrebu položaja i pribavio protiv pravnu korist i 
da niti jedna od ovih radnji nije rađena u skladu sa statutom. G. Ćulibrk je upoznao članove 
Skupštine sa pravnim odredbama krivičnog zakona i naglasio da kad su u pitanju ovakve 
radnje, skupštinska odluka nije neophodna da se podnese krivična prijava već je dužnost 
svakog građanina da, ukoliko ima saznanja, podnese prijavu za nezakonitost poslovanja. U 
nastavku je g. Ćulibrk pojasnio procedure i sankcije za djela zloupotrebe položaja i naglasio 
da se u ovom konkretnom slučaju može govoriti o kvalifikovanom obliku krivičnog djela 
zloupotrebe službenog položaja jer se radi o iznosu sredstava preko 50.000,00 KM. 
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Predsjednik skupštine se zahvalio g. Ćulibrku na savjetima i naglasio da je cilj vanredne 
sjednice utvđivanje stanja i zaštita interesa Udruženja te da je prvenstveno svima u interesu 
da se Udruženju nadoknadi šteta nastala nesavjesnim upravljanjem. Član skupštine Suad 
Zahirović je dodao da nikome nije u interesu da se ovakve stvari rješavaju na sudu i da se 
nada da će se kroz korektivne mjere u najboljoj namjeri postići zadovoljavajuća rješenja koja 
uključuju dogovor, a nikako krivične prijave i sankcije. 

Zbog potvrde nalaza Predsjednika skupštine i osnovane sumnje u zloupotrebu položaja, 
ovlaštenja i kršenja statuta Udruženja, Skupština je konstatovala da je potrebno donijeti 
odluke kojima bi se zaštitili interesi udruženja. U vezi sa primjedbom člana skupštine Duška 
Vučića da u dnevnom redu ne stoji donošenje odluka, članovi Skupštine su se usaglasili da 
se u dnevni red sjednice pod tačkom AD1 uključi podtačka  

AD1-1, Donošenje odluka o smjeni Izvršnog direktora i zaštite interesa udruženja. 

AD1-1  Nakon sublimiranja svih nalaza i konstatacija da je Izvršni direktor Duško Vučić bez 
odobrenja Skupštine prekoračio svoja ovlaštenja, zloupotrijebio službeni položaj i nesumnjivo 
nanio veliku štetu organizaciji, Predsjednik skupštine je pokrenuo inicijativu za smjenu 
direktora ACED-a. Skupština je inicijativu usvojila sa 4 glasa „za“. Duško Vučić se suzdržao 
od glasanja. Nakon glasanja Skupština donosi sledeće: 

 

R J E Š E NJ E 

- Duško Vučić razrješava se dužnosi sa Izvršnog direktora ACED-a. 

Nakon donošenja rješenja o smjerni Izvršnog direktora, a zbog potvrđenih činjenica da je 
član Skupštine Duško Vučić, zbog sticanja lične koristi oštetio Udruženje, Predsjednik 
skupštine je pokrenuo inicijativu da Dušku Vučiću prestane članstvo u skupštini ACED-a. 
Prijedlog je dat na glasanje.  Nakon glasanja, Skupština sa 4 glasa „za“ donijela sledeću: 

 

O D L U K U 

- Dušku Vučiću prestaje članstvo u skupštini ACED-a.  

Duško Vučić se suzdržao od glasanja po ovoj tački dnevnog reda. 

 

Zbog upražnjene pozicije Izvršnog direktora ACED-a, član Skupštine Zoran Dobraš daje 
prijedlog da se Zoran Mićić izabere na funkciju direktora ACED-a. Nakon kraće diskusije, 
Zoran Mićić prihvaća inicijativu i prijedlog  daje Skupštini na glasanje. Skupština je prijedlog 
usvojila sa 4 glasa „za“ i donijela sledeću: 

 

O D L U K U 

- Za Izvršnog direktora ACED-a imenuje se Zoran Mićić. 

Duško Vučić se uzdržao od glasanja. 
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Nakon donošenja odluke o imenovanju Zorana Mićića za izvršnog direktora ACED-a, 
Skupština je donijela sledeći: 

 

Z A K LJ U Č A K 

kojim se daje mandat i ovlaštenje Izvršnom direktoru, kao osobi za predstavljanje i 
zastupanje Udruženja, da poduzme sve mjere i aktivnosti koje su neophodne za imenovanje 
ovlaštene osobe ili revizorske agencije kako bi se utvrdilo stvarno stanje kao i sve pravne 
radnje kako bi se zaštitili interesi Udruženja. Izvršnom direktoru se nalaže da u što kraćem 
roku izvrši prenos ovlaštenja u Osnovnom sudu, po računima u banci i unutar Udruženja.  

Nakon toga Skupština donosi sledeću: 

 

O D L U K U 

- Izvršni direktor Zoran Mićić se imenuje za lice ovlašteno za predstavljanje i zastupanje 
Udruženja. 

 

Nakon donošenja odluke Skupštine o izboru Zorana Mićića za Izvršnog direktora, g. Mićić 
daje ostavku na poziciju Predsjednika skupštine kako bi omogućio nesmetan rad Skupštine. 
Nakon što je dosadašnji predsjednik Skupštine Zoran Mićić dao ostavku na mjesto 
predsjednika skupštine, Skupština donosi sledeću: 

 

O D L U K U 

- Zoran Mićić razrješava se dužnosti Predsjednika Skupštine. 

 

Nakon razrješenja predsjednika Skupštine Zorana Mićića, član Skupštine Zoran Mićić 
pokreće inicijativu za izbor novog Predsjednika skupštine ACED-a i predlaže Vericu Kelava 
za tu poziciju. Prijedlog se daje na glasanje i Skupština jednoglasno sa 4 glasa prihvaća 
prijedlog. Nakon glasanja Skupština donosi sledeću: 

 

O D L U K U 

- Verica Kelava se bira za Predsjednika skupštine ACED-a. 

Nakon donošenja odluke o izboru Predsjednika skupštine Duško Vučić samoinicijativno 
napušta sjednicu. 

 

AD2  - Razno 

Nakon kraće rasprave i razmjene mišljenja o stanju u Udruženju, članovi skuštine su se 
osvrnuli na članstvo u Skupštini i način vođenja skupšinske evidencije zapisnika i odluka. 
Nakon zaključene diskusije Skupština u skladu sa Zaključkom koji je donesen na današnjoj 
sjednici skupštine o odbacivanju svih zapisnika skupštine iz 2018. i 2019. godine donosi 
sledeću: 
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O D L U K U 

- Odbacuju se svi zaključci i odluke sa spornih sjednica 2018. i 2019. godine. 

 

Sjednica je zaključena od strane Predsjednika skupštine Verice Kelava u 15.00 časova. 

 

   

 
Predsjednik skupštine  

Agencije za saradnju, edukaciju i razvoj 
 
 
 
              

Verica Kelava 


